

Completion of all preparations to operate the first SAUDIA flight to "Moscow"		إستكمال كافة الإستعدادات لتشغيل أولى رحلات "السعودية" إلى "موسكو"
<b>Date/التاريخ</b> <b>04 MAR 2018</b>	<b>Reference/الرقم المرجعي</b> <b>201803041</b>	<b>Effective date/تاريخ التطبيق</b> <b>Immediately</b>

<p>SAUDIA has completed all preparations to operate its first direct flight from (<b>Jeddah</b>) and (<b>Riyadh</b>) to (<b>Moscow</b>), the capital of the Russian Federation, as part of its international network. The flights are scheduled for one month and compatible with the championship of the World Cup 2018.</p> <p>The first flight will operate on <b>12 JUN 2018</b></p> <p>The operation to Moscow comes within the framework of strengthening the institution's competitive position on the international sector, And to serve the sports, economic and tourism movement between Saudi Arabia and the Russian Federation, in addition to serve multiple segments of passengers.</p>	<p>أنهت "السعودية" كافة الاستعدادات اللازمة لتشغيل أولى رحلاتها المباشرة من محطتي (جدة) و (الرياض) الى مدينة (<b>موسكو</b>) عاصمة دولة روسيا الاتحادية, وذلك ضمن شبكة رحلاتها الدولية ، حيث من المقرر أن تكون الرحلات لمدة شهر توافقاً مع إقامة بطولة كأس العالم 2018 .</p> <p>حيث ستكون أولى رحلاتها بتاريخ 12 يونيو 2018 م .</p> <p>ويأتي تشغيل المحطة في إطار تعزيز موقع المؤسسة التنافسي على القطاع الدولي، وخدمة الحركة الرياضية والاقتصادية والسياحية بين المملكة العربية السعودية ودولة روسيا الاتحادية، بالإضافة لخدمة شرائح متعددة من الركاب.</p>
---	--

Flights schedule:								جدول الرحلات:
FLT DESG	EFF DATE	DIS DATE	FREQ	DEPT ARP	DEPT TIME -LCL	ARVL ARP	ARRV TIME - LCL	SUBFLEET
SV 0275	12-Jun-18	26-Jun-18	.2.45.7	RUH	03:05	VKO	09:00	SV 77H
SV 0276	12-Jun-18	26-Jun-18	.2.45.7	VKO	11:00	RUH	17:10	SV 77H
SV 0277	13-Jun-18	27-Jun-18	1.3..6.	JED	03:35	VKO	09:00	SV 77H
SV 0278	13-Jun-18	27-Jun-18	1.3..6.	VKO	11:00	JED	16:45	SV 77H

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

[gdssupport@saudia.com](mailto:gdssupport@saudia.com)

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers only and may not be published under any circumstances or traded outside the TSPs. In the case of non-compliance with this the TSP will be subjected to legal accountability.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع إلى مقدمي خدمات السفر والسياحة فقط ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار مقدم الخدمة. وفي حال عدم التقيد بذلك سيتعرض مقدم الخدمة للمساءلة القانونية.